
Dz-12.0021.8.2019      

 

Protokół Nr 8 

z  VIII sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia  4 czerwca 2019 roku/ 

siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. Kurczaba 3/ 

 

 

VIII  sesję Rady Dzielnicy XII  Bieżanów – Prokocim  o godzinie 18:30  otwiera i 

prowadzi  Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch, który po 

sprawdzeniu listy obecności (obecnych 16 członków) i stwierdzeniu wymaganego kworum 

wita serdecznie gości: Rektora UJ ds. CM pana Piotra Richtera oraz panią Kanclerz ds. 

Collegium Medicum Ewę Klepacz-Zielińską oraz członków Rady. Przystępuje do ustalenia 

porządku obrad (projekt porządku obrad doręczony radnym wraz z zawiadomieniem o 

dzisiejszej sesji) i przedstawia jego treść.  

 

Przewodniczący obradom zapytuje  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego projektu  porządku obrad. 

- nikt z członków rady nie zgłosił żadnych uwag i propozycji do porządku obrad, w związku z 

tym  prowadzący wprowadza do porządku obrad projekt uchwały zarządu w sprawie   w 

sprawie:  podjęcia działań zmierzających do przebudowy ulicy Bogucickiej w Krakowie. 

Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w tej sprawie został podpisany przez 11 członków 

rady.  

-poddaje wniosek pod głosowanie rady: za 11 głosów, przeciwko - 0 , wstrzymało się - 0  

- prowadzący obrady stwierdza, że projekt wchodzi do porządku obrad jako druk Nr 14 

 

W związku z tym Stwierdzam, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu  Dzielnicy XII projekt porządku 

po zmianach stanowi porządek obrad dzisiejszej sesji.” 

 
Porządek obrad 

VIII Sesja Rady Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim 

w dniu  4 czerwca  2019 r. godz. 18:30 

/siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. Kurczaba 3/ 

 

1. Otwarcie   sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy XII 

4. Przedstawienie przez władze Uniwersytetu Jagiellońskiego Ds. Collegium Medicum  

informacji odnośnie planowanych zamierzeń inwestycyjnych w obrębie ulic: Jakubowskiego, 

Medycznej, Obronnej 
5. Projekty uchwał : 

Druk Nr 1 (projekt uchwały Komisji  Infrastruktury) w sprawie: opinii dokumentacji 

projektowej na budowę miejsc parkingowych przy ul. Kurczaba 

 Druk nr 2 (projekt uchwały Komisji  Infrastruktury) w sprawie: montażu znaku „zakaz 

zatrzymywania się i postoju” przy ulicy Ściegiennego (skrzyżowanie z ulicą Republiki 

Korczakowskiej). 

Druk nr 3 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 4  (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 



Druk Nr 5 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 6 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 7 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 8 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 9 (projekt Komisji Edukacji) w sprawie: przyjęcia rezygnacji z członkostwa w 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim 

Druk Nr 10 (projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska) w sprawie: przyjęcia rezygnacji z 

członkostwa w Komisji Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Terenów1)Zielonych Rady 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim 

Druk Nr 11 (projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska)  w sprawie: regulacji- konserwacji 

rzeki Serafy oraz informacji o stanie zaawansowania prac projektowych dot. zbiorników2)

przeciwpowodziowych na rzekach Serafie i Malinówce.  

Druk Nr 12 (projekt uchwały Komisji Architektury w sprawie opinii warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego pn.: budowa dwóch budynków mieszkalnych wielorodzinnych z 

garażami podziemnymi wraz z wewnętrznymi instalacjami przy ul. Seweryna w Krakowie.  

Druk Nr 13 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie: korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2019 rok. 

Druk Nr 14 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie:  podjęcia działań zmierzających do 

przebudowy ulicy Bogucickiej w Krakowie. 

6. Wolne wnioski 

7. Ogłoszenia i komunikaty 

8. Zakończenie sesji. 
 

 

 Ad. 3 Przyjęcie protokołu z VII sesji  Rady Dzielnicy XII 

-Prowadzący obrady zapytał zebranych czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu  z VII sesji.  

W związku z tym , że nikt nie miał żadnych uwag ani zastrzeżeń prowadzący obrady stwierdził, 

że protokół   z VII sesji Rady Dzielnicy XII, która odbyła się 7 maja 2019 r. został przyjęty. 

 - prowadzący obrady nawiązał do rocznicy wolnych wyborów w Polsce, które odbyły się 30 

lat temu. Przyniosły przemiany określane mianem wiosny ludów, doprowadziły do odrodzenia 

samorządu terytorialnego. 

-następnie prowadzący oddał głos Rektorowi Uniwersytetu Jagiellońskiego ds. Collegium               

Medicum celem przekazania informacji odnośnie planowanych przez władze UJ zamierzeń 

inwestycyjnych w obrębie ulic: Jakubowskiego, Medycznej, Obronnej. 

- W roku bieżącym nastąpi przeprowadzenie Szpitala Uniwersyteckiego z centrum Kopernika 

do Prokocimia ( 2/3 szpitala uniwersyteckiego). W obrębie ulic: Jakubowskiego, Medycznej, 

Obronnej docelowo powstanie Campus UJ, miejsce które będzie spełniać nie tylko funkcje 

statutowe ale i społeczne, medyczne, działalność kulturalna. Uczelnia planuje przebudowę 

ulicy Medycznej. Od roku Uczelnia prowadzi rozmowy z Miastem w sprawie przejęcia w 



zarząd  na cele statutowe Fortu 50. Uczelnia chce zagospodarować budynki jak i tereny 

przylegające do fortu.  

- pani Kanclerz ds. Collegium Medicum Ewa Klepacz-Zielińska na załączniku graficznym 

przedstawiał zebranym zarys terenu na którym planowana jest inwestycja. 

-Pan K. Spryńca poprosił o przesłanie koncepcji rozbudowy fortów na adres rady 

 

Profesor odniósł się do ilości miejsc parkingowych, która została adekwatnie zaplanowana do 

ilości pracowników i pacjentów. Wiadomo jednak już dziś że miejsc będzie zbyt mało. 

-Pani P. Bień zapytała  czy planowane  budynki będą energooszczędne, czy UJ zamierza 

przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami odnośnie sposobu zagospodarowania Fortu 50 

 

-Rektor odpowiedział,  ze przy przebudowie, czy też adaptacji budynków Fortu 50 będą 

wprowadzane najnowsze technologie. Przeanalizowano zagospodarowanie fortów 

krakowskich, aby mieć punkt odniesienia. Jest to trudny temat ponieważ specyficzna 

architektura musi zostać zachowana, a chcemy ją jak najlepiej wykorzystać zarówno dla 

społeczności uniwersyteckiej jak i lokalnej (kilka możliwości zagospodarowania fortu: 

amfiteatr, teatr, scena muzyczna, udostępniona również społeczności lokalnej). Musi to być 

miejsce bezpieczne, chronione, zapewniające odpowiednie warunki pracy i odpoczynku 

pracownikom. Są to pomieszczenia bardzo trudne do przebudowy, stare, zrujnowane budynki, 

w których panuje wilgoć. 

Pytania do Rektora dotyczące działalności nowego szpitala zadawali: p. E. Matykiewicz, p. K. 

Rozmus, p. K. Spryńca, p. J. Zadwórny, p. B. Leśniak. 

 

Powstający szpital jest najnowocześniejszym obiektem w Europie. Będzie dysponował 960 

łóżkami. Obecnie jest 1 500 łóżek, 2/3 łóżek zostanie przeniesionych w tym roku, pozostała 

część w terminie późniejszym,  1/3 aktywności szpitala pozostanie na ul. Kopernika m.in. 

ginekologia, położnictwo, laboratoria, część poradni i chirurgii ( 500 łóżek). Pieniądze na zakup 

sprzętu pochodzą ze sprzedaży budynków na ul. Kopernika. Część budynków udało się 

sprzedać.  W przyszłości władze uniwersyteckie chcą przenieść  do Prokocimia również 

działalność naukową. Największą bolączką nowej inwestycji jest nierozwiązana sprawa 

dojazdu (planowano linię tramwajową, estakadę), które odłożono w czasie. Prawdopodobnie 

dopiero kiedy powstaną gigantyczne problemy i zatory komunikacyjne  to miasto podejmie 

odpowiednie kroki i działania. 

 

- prowadzący podziękował gościom za przybycie na sesję i ogłosił 15 minut przerwy od godz. 

19:40 – 19:55. 

-prowadzący poprosił Przewodniczącego Komisji Infrastruktury o przedstawienie projektu 

uchwały wg druku nr 1 

 

Ad. 4 Projekty uchwał 

Druk nr 1 

-Projekt uchwały  w sprawie: w sprawie: opinii dokumentacji projektowej na budowę miejsc 

parkingowych przy ul. Kurczaba  przedstawił w imieniu projektodawcy przewodniczący Komisji 

Infrastruktury Pan A. Malik. 



Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/111/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

-prowadzący przechodzi do Druku Nr 2 i prosi p. Krzysztofa Rozmusa o przedstawienie 

projektu uchwały 

Druku Nr 2 

-Projekt uchwały  w sprawie: montażu znaku „zakaz zatrzymywania się i postoju” przy ulicy 

Ściegiennego (skrzyżowanie z ulicą Republiki Korczakowskiej). przedstawił w imieniu 

projektodawcy przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan A. Malik. 

-autopoprawka przewodniczącego znak pomiędzy ul. Sciegiennego 93 a Republiki Korczakowskiej. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/112/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

Prowadzący przechodzi do Druku Nr 3 i prosi p. Krzysztofa Rozmusa o przedstawienie 

projektu uchwały 

 

Druk Nr 3 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w imieniu 

projektodawcy przewodniczący Komisji Mieszkalnictwa pan Krzysztof Rozmus. 

Lokal socjalny przy ul. Jasińskiego 28. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/113/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

-prowadzący przechodzi do Druku Nr 4 i prosi Krzysztofa Rozmusa o przedstawienie projektu 

uchwały 

 

Druk Nr 4 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w imieniu 

projektodawcy przewodniczący Komisji Mieszkalnictwa pan Krzysztof Rozmus. 

Lokal socjalny przy ul. Okólna 7 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/114/2019  

w dniu  4 czerwca 2019 r.   

 

Druk Nr 5 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w imieniu 

projektodawcy przewodniczący Komisji Mieszkalnictwa pan Krzysztof Rozmus. 

Lokal socjalny przy ul. Okólna 13. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  



-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/115/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

Druk Nr 6 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w imieniu 

projektodawcy przewodniczący Komisji Mieszkalnictwa pan Krzysztof Rozmus. 

Lokal socjalny przy ul. Wolska 6 . 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/116/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

Druk Nr 7 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w imieniu 

projektodawcy przewodniczący Komisji Mieszkalnictwa pan Krzysztof Rozmus. 

Lokal socjalny przy ul. Wolska 8 . 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/117/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

Druk Nr 8  

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w imieniu 

projektodawcy przewodniczący Komisji Mieszkalnictwa pan Krzysztof Rozmus. 

Lokal socjalny przy ul. Wolska 8 . 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/118/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

Druk Nr 9 

- projekt uchwały w sprawie w sprawie: przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Edukacji 

i Kultury Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim w imieniu Komisji Edukacji  przedstawiła 

przewodnicząca komisji Pani  Barbara Lesniak. 

-jest to uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji z pracy w komisji. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/119/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

-prowadzący przechodzi do Druku Nr 10 i prosi p. Elżbietę Matykiewicz o przedstawienie 

projektu uchwały 

Druk Nr 10  

-projekt uchwały w sprawie: przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Ochrony 

Środowiska i Zagospodarowania Terenów Zielonych Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim 

w imieniu Komisji Ochrony Środowiska   przedstawiła przewodnicząca komisji Pani  Elżbieta 

Matykiewicz. 

-jest to uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji z pracy w komisji. 



Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/120/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

Druk Nr 11  

-projekt uchwały w sprawie: regulacji- konserwacji rzeki Serafy oraz informacji o stanie 

zaawansowania prac projektowych dot. zbiorników przeciwpowodziowych na rzekach Serafie 

i Malinówce w imieniu Komisji Ochrony Środowiska   przedstawiła przewodnicząca komisji 

Pani  Elżbieta Matykiewicz. 

- przewodniczący poinformował, zę Wody Polskie przekazały informację, ze w 2022 roku  

kolejne zbiorniki powstaną. 

-Pani El. Matykiewicz powiedziała, że w budżecie centralnym na ten cel były pieniądze i są 

nadal. Brak kolejnych zbiorników to opieszałość  instytucji. Koszenie brzegów Serafy odbyło 

się pod koniec września czy października , nikt tej trawy nie usunął, zatkała koryto. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/121/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

Druk Nr 12 

-projekt uchwały w sprawie: w sprawie opinii warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn.: budowa dwóch budynków mieszkalnych wielorodzinnych z garażami 

podziemnymi wraz z wewnętrznymi instalacjami przy ul. Seweryna w Krakowie. przedstawił w 

imieniu zarządu Przewodniczący Zbigniew Kożuch. 

Uzasadnienie do uchwały: Zbyt gęsta zabudowa w tym rejonie  osiedla. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/122/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

Druk Nr 13 

-projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2019 rok przedstawił w imieniu zarządu Przewodniczący 

Zbigniew Kożuch. 

- przewodnicząca komisji edukacji zgłasza poprawkę do projektu uchwały o następującej treści: 

 

§ 6. Zmniejsza się wysokość środków o kwotę  17 300 zł  na zadaniu przyjętym Uchwałą Nr 

V/81/2019  Rady Dzielnicy XII  z dn. 05.03.2019 r. do kwoty jak w tabeli poniżej w następujący 

sposób 

z 

 

A) ROBOTY BUDOWLANE PRZY ISTNIEJĄCYCH 

ŻŁOBKACH, PRZEDSZKOLACH I SZKOŁACH, 

KTÓRYCH PROWADZENIE STANOWI ZADANIA 

WŁASNE GMINY 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Remonty placówek oświatowych wg wskazań 0 zł MCOO 

 



a kwotę zmniejszaną 17 300  zł przeznacza się na zadania j.n.:  

I 

I) DZIELNICWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK 

OŚWIATOWYCH, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Przedszkole Samorządowe nr 49- organizacja Jubileuszu 3 000 zł MCOO 

XV Liceum Ogólnokształcące, al. Dygasińskiego – organizacja 

Jubileuszu 60 lecia 
3 000 zł XV LO 

Zespół Szkolno-Przedszkolny nr 11, ul. Aleksandry 17- 

organizacja Jubileuszu 
3 000 zł ZSP 11 

Zespół Szkół Specjalnych nr 3- wyposażenie sal,  5 000 zł MCOO 

II 

 

A) ROBOTY BUDOWLANE PRZY ISTNIEJĄCYCH 

ŻŁOBKACH, PRZEDSZKOLACH I SZKOŁACH, 

KTÓRYCH PROWADZENIE STANOWI ZADANIA 

WŁASNE GMINY 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Zespół Szkolno -Przedszkolny Nr 10, ul. Rydygiera 20- naprawa 

murów oporowych przy wejściu do budynku 
3 300 zł MCOO 

 

- Przewodnicząca komisji zwróciła się do radnych, aby dopilnować, by wnioski ze szkół , 

przedszkoli trafiały odpowiednio wcześnie przed sesją do komisji, aby nikt nie przekładał pism 

w segregatorach ponieważ robi się bałagan. Nowe sprawy nierozpatrzone sa przesuwane gdzieś 

do tyłu i potem nie sa analizowane.  

-prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie rady:   

za 16 głosów 

Przeciwko – o  

Wstrzymujących się 2  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt  wraz z poprawką komisji  pod głosowanie, 

który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/123/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

Druk Nr 14  

-projekt uchwały w sprawie: podjęcia działań zmierzających do przebudowy ulicy Bogucickiej 

w Krakowie przedstawił w imieniu zarządu Przewodniczący Zbigniew Kożuch. 

 

-prowadzący:  w rejonie ulicy Bogucickiej powstaje osiedle na 600 domów lub mieszkań, po 

stronie Wieliczki. Cały sprzęt dojeżdżający do budowy niszczy drogi lokalne. Do końca 

czerwca deweloper ma poczynić uzgodnienia z ZDMK. Gmina miejska Kraków nie ma 

żadnego interesu aby drogę  remontować.  

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: p. Konrad Spryńca, p. Patrycja Bień,  

- prowadzący zgłasza poprawkę do projektu uchwały : 

§ 2.Wnioskuje się aby,  przebudowa ulicy była zgodna z postulatami mieszkańców i 

gwarantowała  bezpieczeństwo pieszych. 

-prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie rady:   

za 17 głosów 



Przeciwko – o  

Wstrzymujących się 1  

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt  wraz z poprawką pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  VIII/124/2019  

w dniu  4 czerwca  2019 r.   

 

4. Wolne wnioski 

-pani Patrycja Bień zapytała, czy zarząd wystąpił do Wydziału MIR z wnioskiem  o przesłanie 

projektu reorganizacji ruchu na ul. Ćwiklińskiej 

- przewodniczący oficjalnie wystąpiliśmy z pismem, czekamy na odpowiedź 

-Pani P. Bień poprosiła również o przygotowanie informacji dla mieszkańców dot. budowy 

ronda przy ul. Ćwiklińskiej, Barbary i Heleny 

-Pan Marek Węgrzyn zwrócił uwagę na bardzo kiepski dojazd do osiedla Złocień podczas 

ostatnich podtopień 

-Pan Patryk Bujak Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Bieżanowie zwrócił się do radnych o 

poparcie projektu zgłoszonego przez straż do Budżetu Obywatelskiego. Zadanie ma na celu 

doposażyć straż  w rękawy przeciwpowodziowe, pompę wysokiej wydajności , która umożliwia 

szybkie rozłożenie i przepompowywanie wody  z powrotem do rzeki Serafy. Problemem jest 

remiza strażacka usytuowana w takim miejscu, że pierwsza zatapia budynek. Prosi o poparcie 

tego projektu, aby pomagać mieszkańcom Bieżanowa w trudnych sytuacjach powodziowych. 

-pan Konrad Spryńca poinformował zebranych, ze nastąpiło włamanie na konto redakcji,  

materiały zostały usunięte , w związku z tym dostęp do konta został ograniczony do  kilku osób.  

Poprosił o wcześniejsze przesyłanie informacji o wydarzeniach organizowanych na terenie 

Dzielnicy. 

-pan K. Spyńca zapytał czy rada ma jakieś instrumenty zabezpieczające przez nadużywaniem 

nazwy Dzielnicy XII na ogłoszeniach , plakatach, zaproszeniach. 

-przewodniczący odpowiedział, ze logo Miasta jest chronione, ale czy nazwa Dzielnicy jest 

chroniona postara się zasięgnąć informacji w tej kwestii 

-pani Patrycja Bień zwróciła uwagę, że Komisje Edukacji i kultury oraz Informacji powinny 

wypracować regulamin współpracy z różnymi organizacjami, m.in. z placówkami 

oświatowymi jak i kulturalnymi  

-pani Barbara Leśniak poprosiła o wystąpienie do MPO o przywrócenie pojemników do 

segregacji odpadów przed Carrefourem. 

5. Ogłoszenia i komunikaty 

 



-przewodniczący poinformował radnych o zbliżającym się Dniu Otwartym magistratu w dniu 

9 czerwca. Zaprosił radnych do udziału w tym wydarzeniu w  godz. 10:00- 17:00. 

 

-Przewodniczący zespołów problemowych ustalili terminy posiedzeń komisji: 

19.06. 2019 r. godz. 17;00 komisja ochrony środowiska  

18.06.2019 godz. 17:00 komisja edukacji 

11.06.2019 godz. 18:30 komisja sportu 

11.06.2019 godz. 17:00 – komisja ds. redagowania gazetki 

19.06.2019 r. godz. 17:30  komisja bezpieczeństwa 

Komisja rewizyjna po zakończeniu sesji 

18.06.2019 godz. 17:45 komisja  mieszkalnictwa 

19.06.2019 r. godz. godz. 18:00   komisja zdrowia 

- Pan Konrad Spryńca zwrócił uwagę, że obecnie nakład gazetki Dwunastka jest zbyt duży, 

dużo egzemplarzy nie zostaje rozdystrybuowanych. Jeżeli sytuacja będzie się powtarzać to 

należy zastanowić się poważnie nad ograniczeniem nakładu. 

- pan Marek Węgrzyn poinformował, że skład gazetki Dwunastka  został przesłany do drukarni. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący dziękuje radnym za udział w obradach i 

zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady VIII sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 4 czerwca   

2019 r.  r.  o godz. 21:20. 

 

             Prowadzący obrady: 

                               Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 

                        Zbigniew Kożuch 

 

Protokołowała:     

Małgorzata Synowiec                 
 

 


